



Port of Salalah | ميناء صلالة

Date: 11th March 2024

التاريخ: 11 مارس 2024م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Disclosure on the Appointment of
the General Manager of Internal Audit Unit
of Salalah Port Services Company SAOG
("Port of Salalah")**

الموضوع: الإفصاح عن تعيين
مدير عام وحدة التدقيق الداخلي
لشركة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع.
("ميناء صلالة")

Port of Salalah (the "Company") announces the appointment of Mr. Saleh Omeir Al Mahthuri ("Saleh") as the General Manager of Internal Audit Unit with effect from 11th March 2024, to replace Mr. Ashwani Jhamb, whose period of employment contract will be completed.

يعلن ميناء صلالة ("الشركة") بتعيين الفاضل/ صالح بن عمير المحذوري ("صالح") في منصب مدير عام وحدة التدقيق الداخلي للشركة اعتباراً من 11 مارس 2024م، خلفاً للفاضل/ أشواني جامب، الذي ستنتهي مدة عمله.

Saleh comes from the position of Chief Internal Auditor for the Electricity Sector of "Nama Holding". Prior to his current position he was the Head of Internal Audit at "Oman Oil Exploration & Production". Saleh has 20 years of collective experience in the fields of Finance, Accounting and Internal Audit. He is a Certified Internal Auditor (CIA) and holds a Master's degree in Management Information Technology (MIT) and Governance.

يأتي صالح من منصب رئيس وحدة التدقيق الداخلي لقطاع الكهرباء بشركة نماء القابضة. وقبل منصبه الحالي، كان رئيس وحدة التدقيق الداخلي بشركة نفط عمان للاستكشاف والانتاج. يتمتع صالح بـ 20 عامًا من الخبرة في المالية والمحاسبة والتدقيق الداخلي. وحاصل على شهادة المدقق الداخلي المعتمد (CIA) وماجستير في تكنولوجيا المعلومات الإدارية (MIT) والحوكمة.

www.salalahport.com.om

+968 23 220 000

+968 23 219 236

info@salalahport.com

P.O.Box : 369, PC 211

Salalah, Sultanate of Oman

T.C: 8084628

TIN: 50499

شركة صلالة لخدمات الموانئ (ش.م.ع.)
سب ٢١٢٧٨٤

Salalah Port Services Co. (S.A.O.G.)

C.R.No. 2127814



ص.ب: ٣٦٩، الرمز البريدي ٢١١
صلالة، سلطنة عمان
رقم ب.ض: ٨٠٨٤٦٢٨
رقم ت.ض: ٥٠٤٩٩

The members of the Board and the members of the Executive Management place on record the appreciation towards the significant contributions made by Mr. Ashwani Jhamb for the growth and development of the Internal Audit Unit at Port of Salalah during the period in which he served as the General Manager of the Company's Internal Audit Unit.

يُعرب أعضاء مجلس الإدارة وأعضاء الإدارة التنفيذية تقديرهم للمساهمات الكبيرة التي قدمها الفاضل/ أشواني جامب لنمو وتطوير وحدة التدقيق الداخلي بميناء صلالة خلال الفترة التي شغل فيها منصب مدير عام وحدة التدقيق الداخلي للشركة.

Sincerely,



وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،

Eman Said Al Shahry

التوقيع/Signature

إيمان سعيد الشحري

Board Secretary

أمين سر مجلس الإدارة

Salalah Port Services Company SAOG

شركة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع.ع